

SINO TALENT SERVICES PLATFORM

信和人才汇

One-stop solution to incoming talents
一站式人才服务平台

Sino Group is pleased to present a one-stop solution to incoming talents 'Sino Talent Services Platform', supported by Hong Kong Talent Engage.

信和集团推出一站式人才服务平台「信和人才汇」，
并获香港人才服务办公室支持。



Scan QR code to register
立即扫码登记

OUR PRIVILEGES 尊尚礼遇



Accommodation 住宅

- Leasing Privileges 租赁礼遇
- Sales Privileges 销售礼遇
- Networking & Community 社群网络



Find out more 详情请浏览
www.sino-residential.com

Entrepreneur and Corporate Services 企业和公司服务

- Commercial Leasing Privileges 商业租赁礼遇
- Parking Privileges 泊车礼遇
- Entrepreneur startups support 初创企业支援



Find out more 详情请浏览
www.sino-offices.com



Shopping Privileges 购物礼遇



Find out more 详情请浏览
www.sino.com/sinoclub



Hotel Privileges 酒店礼遇

- Extended Stay Package 悠长住宿计划
- Room Offer 订房礼遇
- Dining Discount 餐饮礼遇



Find out more 详情请浏览
www.sino-hotels.com



Career & Talent Development 就业与人才发展

- Career Opportunities 就业机会
- Corporate Trainee Program 企业见习培训计划



Find out more 详情请浏览
www.sino.com/careers

Terms and Conditions: 1) The applicant shall provide an official document issued by HKSAR government within the validity period to prove the applicability; 2) The scheme is valid until 31 Dec 2026; 3) The scheme cannot be used in conjunction with any other promotional offers; 4) The benefits are non-refundable, non-exchangeable and non-redeemable for cash; 5) The scheme is subject to change without prior notice and does not form part of an offer or contract; 6) Sino Group and its affiliated companies reserve the right for the final decision.

条款及细则: 1) 申请人须提供香港特别行政区政府部门发出之有效文件，以证明申请人符合计划下的合资格申请人。2) 优惠只适用于2026年12月31日前登记的合资格申请人。3) 此优惠不可与任何推广的合资格申请人同时使用。4) 此优惠不可兑换为现金。5) 此优惠并不构成邀约，任何修改、删除或推广而不另行通知。6) 信和集团及其关联公司保留最终决定权。

Contact us to enjoy priority services and an array of exclusive privileges at info.talentservices@sino.com

立即电邮至 info.talentservices@sino.com 体验一系列专属礼遇

SINO GROUP
信和集团